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Verdijeva ulica 10 – Via Giuseppe Verdi 10, 6000 Koper – Capodistria, Slovenija, Tel. +386 (0)5 6646 382 

 

 

 
Z A P I S N I K 

 
18. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 19. decembra 2024, ob 
16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 28 članov, in sicer:  

 
Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani 
Kamenčić, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarović, mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, 
mag. Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Nevenka Stanić Ristović, 
Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni, Dražen Vidaković in Roberta 
Vincoletto. 
 
Odsotni člani:  
Jure Colja, Matej Kralj, Boris Popovič, Stefanija Rajčić Sedlarević in Jasna Softić. 
 
Za sklepčnost občinskega sveta je potrebna prisotnost večine članov, to je najmanj 17 članov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 27 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda ter mediji (Radio Koper in Primorske novice). 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev Zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 28. 
novembra 2024  

 
2. -     Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025 – prva obravnava s  

predlogom za skrajšani postopek 
 

 

1 
PREDLOG 
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- Predlog Sklepa o načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne 
občine Koper za leto 2025 

 
- Predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov nepremičnega 

premoženja, ki jih lahko sklepa Mestna občina Koper v letu 2025 
 

3. Predlog Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Koper – prva obravnava 
 

4. Predlog Poslovnega in finančnega načrta Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper za leto 2025  
 

5. Predlog Strategije turizma v Mestni občini Koper 2030 
 

6. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja ribištva in akvakulture v Mestni 
občini Koper 

 
7. Predlog Pravilnika o spremembah pravilnika o višini in načinu določanja plač ter plačil 

za opravljanje funkcije oziroma sejnin funkcionarjev Mestne občine Koper, članov 
delovnih teles Občinskega sveta in župana in drugih organov Mestne občine Koper ter o 
povračilih stroškov 
 

8. Predlog Sklepa o uvrstitvi delovnega mesta direktorja Javnega stanovanjskega sklada 
Mestne občine Koper v nov plačni razred 

 
9. Predlog Sklepa o znižanju najemnin poslovnih prostorov v historičnem mestnem jedru 

Kopra v lasti Mestne občine Koper za leto 2025 
 

10. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa športa v Mestni občini Koper za leto 2025 
 

11. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
 

12. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, 

Sani Kamenčić, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško 
Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Patrik Peroša, Anna Poropat, Vesna 
Rebec, Alberto Scheriani, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka 
Šturm Kocjan, Dražen Vidaković, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 28. NOVEMBRA 2024 

 
Predlog zapisnika so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE POTRDIL (27 prisotnih – 17 za, 0 proti) Zapisnik 17. 
redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 28. novembra 2024 v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Patrik 
Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 2 

 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2025 – PRVA 
OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
PREDLOG SKLEPA O NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2025 
  
IN  
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI SKUPNE VREDNOSTI PRAVNIH POSLOV NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA, KI JIH LAHKO SKLEPA MESTNA OBČINA KOPER V LETU 2025 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Odboru za krajevno samoupravo, 
- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
POROČEVALCA: 

- kot predstavnika predlagatelja 
   ORJELA BORDON, vodja Urada za finance in računovodstvo in 

mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 
 
V razpravi so sodelovali Jadranka Šturm Kocjan, mag. Patrik Peroša, mag. Alan Medveš in Mateja 
Hrvatin Kozlovič, člani občinskega sveta. 
 
Občinski svet Mestne občine Koper JE SPREJEL (28 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 

1. Sprejme se predlog Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025 v prvi 
obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Janez 
Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet Mestne občine Koper SPREJEL (28 prisotnih – 19 za, 0 proti) 
naslednji 
 

S K L E P 
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Na predlog predlagatelja občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
Opredelitve do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi predloga Odloka o proračunu 
Mestne občine Koper za leto 2025 je podala ORJELA BORDON, vodja Urada za finance in 
računovodstvo. 
 
Besedilo predloga odloka za drugo obravnavo je enako besedilu predloga odloka za prvo 
obravnavo.  
 
V drugi obravnavi je mag. Patrik Peroša v imenu Kluba članov SD, Oljka in Levica vložil amandma 
k predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025, ki se glasi: 
 
“V posebnem delu Odloka o spremembah odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025 v 
poglavju 
 
18 KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
1805 Šport in prostočasne aktivnosti 
18059001 Programi športa,  
1083 Športni park Šmarje se pod postavko 
4208 Študije o izvedljivosti projektov, projektna dokumentacija, nadzor in investicijski inženiring 
doda postavka 
4204 Novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije  
 
in dodelijo sredstva v višini 1.200.787,00 evrov  
 
ter v poglavju 
 
12 PRIDOBIVANJE IN DISTRIBUCIJA ENERGETSKIH SUROVIN 
1206 Urejanje področja učinkovite rabe in obnovljivih virov energije 
12069001 Spodbujanje rabe obnovljivih virov energije, pod postavko 
1004 Obnovljivi viri energije 
4204 Novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije 
 
se sredstva zmanjšajo za 1.200.787,00 evrov.” 
 
 
V razpravi so sodelovali: Mateja Hrvatin Kozlovič, mag. Alan Medveš in Jadranka Šturm Kocjan, 
člani občinskega sveta. 
 
Po zaključku razprave o predlogu amandmaja je župan Aleš Bržan prekinil sejo za 10 minut za 
pripravo opredelitve do vloženega amandmaja. 

 
XXX 

 
Pred nadaljevanjem seje je župan Aleš Bržan preveril prisotnost. Prisotnih je bilo 27 članov 
občinskega sveta. 
 
Župan se je najprej opredelil do amandmaja, ki ga je vložil Klub članov SD, Oljka in Levica, in 
sicer amandmaja ni podprl. 
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Nato je župan kot predlagatelj točke dnevnega reda, vložil predlog amandmaja, s katerim se 
dopolni in spremeni predlog proračuna Mestne občine Koper za leto 2025 tako,  
 
da se v finančni načrt proračunskega uporabnika »400 Občinski organi in uprava » doda: 
 
 v okviru področja proračunske porabe: 
18 – KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
  
programa 1805 Šport in prostočasne aktivnosti 

 
in podprograma 18059001 Programi športa 

 
- pod postavko 1083 Športni park Šmarje se na projektu OB050-20-0162 Športne površine 

Šmarje  doda sredstva v višini 250.000 €, konto 4204 Novogradnje, rekonstrukcije in 
adaptacije. 

 
Dodatno razporejena sredstva se črpajo z zmanjšanjem sredstev na računih. 
V Bilanci A se povečajo izdatki v okviru konta 420 in posledično vsi seštevki v ključnih pozicijah 
navedene bilance. Skupaj vsi odhodku znašajo 113.765.750 €. 
Skupni obseg proračuna dopolnjen in spremenjen zmaša: 

- skupaj prejemki 107.960.003 € 
- skupaj izdatki 117.266.706 € 
- zmanjšanje sredstev na računih 9.306.703 €. 

 
Proračun je tako uravnotežen. 

 
V razpravi so sodelovali: Alberto Scherini in mag. Alan Medveš, člana občinskega sveta. 
 
I. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (27 prisotnih – 4 za, 15 proti) amandmaja, ki ga je vložil Klub 
članov SD, Oljka in Levica, in se glasi: 
 
“V posebnem delu Odloka o spremembah odloka o proračunu Mestne občine Koper za 
leto 2025 v poglavju 
 
18 KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
1805 Šport in prostočasne aktivnosti 
18059001 Programi športa,  
1083 Športni park Šmarje se pod postavko 
4208 Študije o izvedljivosti projektov, projektna dokumentacija, nadzor in investicijski 
inženiring doda postavka 
4204 Novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije  
 
in dodelijo sredstva v višini 1.200.787,00 evrov  
 
ter v poglavju 
 
12 PRIDOBIVANJE IN DISTRIBUCIJA ENERGETSKIH SUROVIN 
1206 Urejanje področja učinkovite rabe in obnovljivih virov energije 
12069001 Spodbujanje rabe obnovljivih virov energije, pod postavko 
1004 Obnovljivi viri energije 
4204 Novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije 
 
se sredstva zmanjšajo za 1.200.787,00 evrov.” 
 
ZA: Alan Medveš, Patrik Peroša, Alberto Scheriani, Jadranka Šturm Kocjan 
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PROTI: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, 
Romeo Palčič, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 
 

II. 
 
Pred glasovanjem o amandmaju, ki ga je vložil župan kot predlagatelj točke dnevnega reda, so 
podali obrazložitev glasu: mag. Patrik Peroša, Jadranka Šturm Kocjan in Alberto Scheriani. 
 
Občinski svet JE, po ponovnem glasovanju, SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 0 proti) 
amandma k predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2025, ki ga je 
vložil župan, in se glasi: 
 
»v okviru področja proračunske porabe: 
18 – KULTURA, ŠPORT IN NEVLADNE ORGANIZACIJE 
  
programa  1805 Šport in prostočasne aktivnosti 

 
in podprograma 18059001 Programi športa 

 
- pod postavko 1083 Športni park Šmarje  se na projektu OB050-20-0162 Športne 

površine Šmarje  doda sredstva v višini 250.000 €, konto 4204 Novogradnje, 
rekonstrukcije in adaptacije. 

 
Dodatno razporejena sredstva se črpajo z zmanjšanjem sredstev na računih. 
V Bilanci A se povečajo izdatki v okviru konta 420 in posledično vsi seštevki v ključnih 
pozicijah navedene bilance. Skupaj vsi odhodku znašajo 113.765.750 €. 
Skupni obseg proračuna dopolnjen in spremenjen zmaša: 

- skupaj prejemki 107.960.003 € 
- skupaj izdatki 117.266.706 € 
- zmanjšanje sredstev na računih 9.306.703 €. 

 
Proračun je tako uravnotežen.« 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, Janez Starman, 
Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
III. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o proračunu Mestne občine 
Koper za leto 2025, skupaj s sprejetim amandmajem. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 

Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Patrik Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
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IV.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o načrtu ravnanja s stvarnim 
in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2025, v predloženem besedilu.  
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 

Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Patrik Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 
V. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o določitvi skupne vrednosti 
pravnih poslov nepremičnega premoženja, ki jih lahko sklepa Mestna občina Koper v letu 
2025, v predloženem besedilu.  
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 

Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Patrik Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O POSEBNI RABI JAVNIH POVRŠIN V MESTNI OBČINI KOPER 
 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, vodja Urada za gospodarske javne službe, okolje in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 18 za, 8 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Odloka o posebni rabi javnih 

površin v Mestni občini Koper v prvi obravnavi. 
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2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, 
Jadranka Šturm Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 

Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni 
 

Ad 4 
 

PREDLOG POSLOVNEGA IN FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2025  

 
Gradivo in popravek gradiva so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
ZLATKO KUŠTRA, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 17 za, 8 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Poslovni in finančni načrt Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Koper za leto 2025, v predloženem besedilu.  
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm 
Kocjan, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: Ermin Huremović, Sani Kamenčić, Nik Kramar, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, 

Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni 
 

Ad 5 
 

PREDLOG STRATEGIJE TURIZMA V MESTNI OBČINI KOPER 2030 
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
MIŠA NOVAK, predstavnica izdelovalca gradiva 

 
Razpravljali so: mag. Alan Medveš, Zoran Pavić, Jan Muženič in Mateja Hrvatin Kozlovič, člani 
občinskega sveta ter Miša Novak, predstavnica izdelovalca gradiva. 
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Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 16 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Strategijo turizma v Mestni občini Koper 
2030, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA RIBIŠTVA IN 
AKVAKULTURE V MESTNI OBČINI KOPER 

 
Gradivo in popravek gradiva so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
SABINA MOZETIČ, vodja Urada za gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Pravilnika o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja ribištva in akvakulture v Mestni občini Koper, v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Nik 

Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan 
Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, 
Anna Poropat, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 7 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH PRAVILNIKA O VIŠINI IN NAČINU DOLOČANJA 
PLAČ TER PLAČIL ZA OPRAVLJANJE FUNKCIJE OZIROMA SEJNIN FUNKCIONARJEV MESTNE 

OBČINE KOPER, ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA IN ŽUPANA IN DRUGIH 
ORGANOV MESTNE OBČINE KOPER TER O POVRAČILIH STROŠKOV 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
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POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEEL (23 prisotnih – 16 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Pravilnika o spremembah pravilnika 
o višini in načinu določanja plač ter plačil za opravljanje funkcije oziroma sejnin 
funkcionarjev Mestne občine Koper, članov delovnih teles Občinskega sveta in župana in 
drugih organov Mestne občine Koper ter o povračilih stroškov, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, 

Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, 
Patrik Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O UVRSTITVI DELOVNEGA MESTA DIREKTORJA JAVNEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER V NOV PLAČNI RAZRED 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
METKA SUŠEC PRAČEK, predsednica Nadzornega sveta Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o uvrstitvi delovnega mesta 
direktorja Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper v nov plačni razred, v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, 

Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, Jan Muženič, 
Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, 
Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
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Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O ZNIŽANJU NAJEMNIN POSLOVNIH PROSTOROV V HISTORIČNEM 
MESTNEM JEDRU KOPRA V LASTI MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2025 

 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. Matjaž Marsič, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se predlog Sklepa o znižanju najemnin poslovnih prostorov v historičnem 
mestnem jedru Kopra v lasti Mestne občine Koper za leto 2025, v predloženem besedilu. 
 
ZA: Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, Nik Kramar, 

Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Alan Medveš, 
Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Patrik Peroša, Anna 
Poropat, Vesna Rebec, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta 
Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V MESTNI OBČINI KOPER 
ZA LETO 2025 

 
Gradivo in novo gradivo so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljal je mag. Patrik Peroša, član občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 15 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Letni program športa v Mestni občini Koper 
za leto 2025 s popravkom pri Športnem parku Šmarje. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik 
Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 
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PROTI: / 
 

Ad 11 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo so člani občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 

I. 
 
Romeo Palčič, član Občinskega sveta, je skladno s prvim odstavkom 38. člena Zakona o 
integriteti in preprečevanju korupcije župana obvestil, da se pri tej točki, zaradi nasprotja 
interesov, v celoti izloča (tako pri obravnavi kot pri odločanju). 
 
Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 15 za,0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člana Sveta zavoda Obalnega doma upokojencev Koper – predstavnika Mestne občine 
Koper se imenuje Romea Palčiča. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Zoran Pavić, Patrik 
Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 

 
II. 

 
Občinski svet  JE SPREJEL (21 prisotnih 14 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Mirelo Tabaković se razreši funkcije članice Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Koper – predstavnice ustanoviteljice, ker je podala odstopno izjavo. 
 
ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Mirjam Lemut, 

Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik Peroša, Vesna Rebec, 
Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 

 
III.  

 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 15 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člana Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Koper – 
predstavnika ustanoviteljice se za preostali del mandata imenuje Mirana Košpendo. 
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ZA: Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec 

Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarovič, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Patrik 
Peroša, Vesna Rebec, Janez Starman, Mario Steffè, Roberta Vincoletto 

 
PROTI: / 
 

Ad 12 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 

Odgovore so člani občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
VESNA REBEC, članica občinskega sveta: 
 
Gibanje Svoboda v bistvu daje pobudo, in sicer glede na izredno zanimanje naših občanov za 
športno udejstvovanje in pomanjkanje športne infrastrukture in glede na to, da gre tudi za zelo 
pomembno področje, pač podajamo predlog, da se prouči možnost nakupa zemljišč v 
vanganelski dolini, tam, kjer so tenis igrišča, ki je sedaj v prodaji na Nepremičnine.net. Namreč 
gre za veliko zemljišče, okrog 9000 m2 in mislimo, da gre na zelo pomembni lokaciji. Tako, da 
prosimo, če se lahko to preuči in dobimo informacijo, kaj se lahko naredi. 
 
MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, članica občinskega sveta: 
 
Glede na navedbe, objavljene v članku 11. 12. 2024, z naslovom »Morje in stanovanje nista več 
edini prednosti za službo zdravnika v Kopru« v Primorskih novicah, podajamo nekaj vprašanj in 
bomo prosili za pisne odgovore, in sicer: 
 
1. Koliko nadzorov koncesionarjev je izvedla Mestna občina Koper od leta 2010 do danes? 

Prosim, če navedete število po letih, razlog nadzorov, ugotovitve ter koga se je v 
posameznem letu nadzorovalo. 

2. Prosim za podatek po letih, koliko koncesionarjev in v kakšnem obsegu (po posameznem 
koncesionarju, na posamezno leto) se udeležuje neprekinjenega zdravstvenega varstva v 
organizaciji oziroma soorganizaciji Zdravstvenega doma Koper. 

3. Ali ocenjuje občina, da je sodelovanje koncesionarjev ustrezno oz. v ustreznem obsegu? 
4. Ali je kdo od koncesionarjev odklonil sodelovanje in ali je občina o tem bila seznanjena in če 

ja, kako je ukrepala? 
5. In zakaj občina ne zagotavlja pravočasno prostorskih potreb za izvajanje zdravstvenih 

storitev Zdravstvenega doma Koper, da je zdravstveni dom postavljen v vlogo, da odkloni 
sprejem programa, ker nima ustreznih prostorov? 

 
PATRIK PEROŠA, član občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
VPRAŠANJE IN POBUDA – Sanacija atletskega stadiona 
Atletski stadion je že vrsto let v tako slabem stanju, da ne omogoča kakovostnega izvajanja 
treningov in rekreativnih aktivnosti na tekaški stezi. Težave naj bi izvirale iz slabe ali napačne 
gradnje, kar je povzročilo poškodbe, ki ovirajo normalno uporabo objekta. Kljub temu, da se o 
sanaciji stadiona govori že vrsto let, do danes ni bilo izvedenih konkretnih ukrepov niti določen 
okvirni datum za začetek prenove tega pomembnega športnega objekta. 
 
Zato naprošam, da se pripravi in predloži natančno ter poglobljeno kronološko poročilo o vseh 
dosedanjih aktivnostih, povezanih s sanacijo stadiona, od trenutka, ko je bila prvič zaznana 
poškodba tekaške steze, do danes. Poročilo naj vključuje datume ter podrobne opise vseh 
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opravljenih korakov. Poleg tega prosim, da se predstavijo tudi načrtovane prihodnje aktivnosti 
in časovni okvir za izvedbo sanacije. 
 
Podajam pobudo, da se v letu 2025 pripravi vsa potrebna dokumentacija za sanacijo stadiona ter 
da se v proračunu za leto 2026 zagotovijo sredstva za izvedbo rekonstrukcije tekaške steze. Na 
ta način bi lahko končno zagotovili ustrezne pogoje za izvajanje športnih aktivnosti in bistveno 
izboljšali funkcionalnost tega ključnega športnega objekta. 
 
VPRAŠANJE IN POBUDA – Atletsko metališče 
V preteklih letih je bilo podanih kar nekaj idej, pobud in celo možnih rešitev za ureditev 
atletskega kombiniranega metališča/zaletišča za suvanje krogle, met kopja, diska in kladiva. 
  
Ker se o tej tematiki ne razpravlja pogosto, projekt pa ostaja neizveden in se že dlje časa prelaga 
iz mandata v mandat občinskega sveta, naprošam, da se pripravi natančno in poglobljeno 
kronološko poročilo. Poročilo naj zajema vse dosedanje aktivnosti, povezane z izgradnjo 
metališča, ter jasno opredeli načrte in predvidene aktivnosti za prihodnost. 
 
Predložitev takšnega poročila bi omogočila jasen vpogled v stanje projekta ter prispevala k boljši 
informiranosti občinskega sveta in javnosti glede izvedbe tega pomembnega športnega objekta. 
 
POBUDA – Analiza odstopanj (ne)realizacije proračuna za leto 2023 in 2024 
Tako pri proračunu / zaključnem računu za leto 2023 kot leto 2024 so na odhodkovni strani 
zaznana precejšnja odstopanja med načrtom in realizacijo, in sicer 17 % v letu 2023 in 15 % v 
letu 2024.  
 
Naprošam, da se pripravi podrobno poročilo, ki bo jasno prikazalo, kateri potrjeni in načrtovani 
projekti niso bili realizirani. Za vsak posamezen projekt naj bo podana ustrezna obrazložitev z 
navedbo razlogov za ne-izvedbo.  
 
Poročilo naj zajema analizo za obe leti, 2023 in 2024, ter omogoči občinskim svetnikom in 
javnosti boljši vpogled v izvrševanje proračuna. Na ta način bo pripomoglo k boljšemu 
načrtovanju in zmanjšanju podobnih odstopanj v prihodnje. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.25 uri. 
 
 
 

SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN 
KRAJEVNE SKUPNOSTI 

  

Vodja  ŽUPAN 
Alenka Plahuta  Aleš Bržan 

   
    

 


